
 

Szczecin, 2022-02-02 

PROTOKÓŁ nr 30/22 
z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

2. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 29/22. 

5. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców. 

6. Podjęcie uchwał. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

W dniu 02 lutego 2022 r. o godzinie 18:30 odbyło się posiedzenie radnych w  formie 

zdalnej za pomocą narzędzia ZOOM. Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący 

Łukasz Owczarek, przywitał obecnych i przedstawił porządek obrad. 

Ad. 2 Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Łukasz Owczarek – Wiceprzewodniczący 

2. Jacek Leśniowski - Skarbnik 

3. Małgorzata Wleklak – Sekretarz 

4. Grzegorz Bartosz - Członek Zarządu 

5. Marta Marczak – Członek Rady 

6. Jarosław Bawelski - Członek Rady 

7. Maciej Borkowski - Członek Rady 

8. Karolina Ryder - Członek Rady 

 

Stwierdzono quorum – obecnych 8 radnych 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 29/22 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
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Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

• Uchwała Nr 125-22 w sprawie zatwierdzenia planu finansowego na rok 2022: 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 126-22 w sprawie wydania opinii na dzierżawę gruntu o pow. 40m2 

znajdującego się na działce nr 22/37 obręb 4028: 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 127-22 w sprawie wydania opinii na dzierżawę gruntu o powierzchni 

2,02 ha, nr działki 6/7 obręb 4018: 

Głosowało: 8 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad. 7 Sprawy bieżące: 

• Rada Osiedla ustaliła stanowisko na pismo przedłożone przez Referat ds. 

organizacji ruchu WGK Miasta Szczecin w temacie ul. Szybowcowej poprzez 

akceptację zaproponowanego rozwiązania. 

• Rada Osiedla ustaliła stanowisko w sprawie odpowiedzi na wniosek złożony przez 

Stowarzyszenie Stomido. Stanowisko zostanie przekazane na piśmie. 

 

 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

Małgorzata Wleklak 

 

…………………………………….…………  

Sekretarz Rady Osiedla  

Protokół sporządziła 

 

 

 

Paweł Kurdziałek  

 

………………………………………...… 

Wiceprzewodniczący Rady Osiedla 

Protokół zatwierdził 

 

 

 


